

January 2014

UCAS

Dear Students and Former Students,

In order to avoid difficulties of procedure and to make the UCAS process as transparent as possible for all, please get in touch with the school's UCAS representative if you intend to apply to a university in the UK.

At the moment the teacher responsible for UCAS is Mr. A. P. Swallow and his school email is sway@eeb2.be or anthony.swallow@eeb2.be

The eeb2 UCAS inscription form can be downloaded from the school website and includes the school bank account to which the European Schools UCAS fee is to be paid : http://www.eeb2.eu/site/secondary_higher_education

Please note that other teachers at the eeb2 will not deal with any requests for references or support.

Janvier 2014

UCAS

Chers élèves et anciens élèves,

Afin d'éviter les difficultés de procédure et afin de rendre le processus UCAS le plus transparent possible pour tous, merci de prendre contact avec le représentant UCAS de l'école si vous souhaitez vous inscrire dans une université au Royaume-Uni.

Pour le moment, le professeur responsable pour UCAS est M. A.P. Swallow. Son adresse e-mail : sway@eeb2.be ou anthony.swallow@eeb2.be

Le formulaire d'inscription UCAS de l'EEB II est téléchargeable sur le site de l'école et comprend le compte bancaire scolaire sur lequel le forfait de gestion UCAS des Ecoles européennes doit être versé :

http://www.eeb2.eu/site/fr/secondaire_etudes_superieures

Veillez noter que les autres professeurs de l'EEB II ne répondront pas aux demandes de références ou de soutien.